
تراکتور در سید دو لیگ قهرمانان

با اعلام ســیدبندی فصل جدید لیگ قهرمانان آسیا، تراکتور ایران در سید 
دو قرار گرفت.

به گزارش ایسنا، فصل جدید لیگ قهرمانان آسیا در شرایطی برگزار می شود 
که تیم های برتر قاره در نخستین دوره لیگ نخبگان آسیا شرکت خواهند کرد 

و از ایران نیز تراکتور توانسته حضورش را در دور گروهی قطعی کند.
سپاهان دیگر نماینده ایران است که در پلی آف باید به مصاف شباب الاهلی 
امارات برود که اخیرا سردار آزمون را به خدمت گرفته و به خوبی تقویت شده 

است.
به این ترتیب برنده دیدار ســپاهان و شــباب الاهلی امارات باید به مصاف 
الغرافه برود و برنده این دیدار به لیگ نخبگان راه می یابد و بازنده راهی ســید 

چهار لیگ قهرمانان خواهد شد.
دو تیم پرســپولیس، قهرمان لیگ برتر ایران در فصل قبل و استقلال، نایب 
قهرمان فصل قبل لیگ برتر نیز جواز حضور مســتقیم در نخستین دوره لیگ 

نخبگان آسیا را به دست آورده اند. 

اصرار سنگربان الجزایری به حضور در پرسپولیس

سنگربان الجزایری که گزینه مورد نظر گاریدو برای جایگزینی بیرانوند است 
اصرار به این انتقال دارد و همین باعث شده تا رئیس این باشگاه الجزایری هم 

با جدایی او موافقت کند.
به گزارش ایسنا، به نظر می رسد که الکسیس گندوز گزینه نهایی پرسپولیس 

برای جایگزینی علیرضا بیرانوند است.
الکسیس گندوز ۲۸ سال سن دارد. او یک دروازه بان الجزایری است که البته 

در فرانسه متولد شده است.
این دروازه بان باتجربه که سابقه بازی کردن در سن اتین را در کارنامه دارد 

در تیم شباب بلوزداد الجزایر بازی می کند.
به نوشته الخبر، باشگاه شباب بلوزداد الجزایر با خواسته گندوز برای جدایی 

از این تیم و حضور در پرسپولیس موافقت کرد.
این روزنامه الجزایری در ادامه نوشت: با آنکه گندوز در اردوی ترکیه شباب 
بلوزداد حضور دارد اما اصرار او به جدایی باعث شــده اســت تا رئیس باشگاه 
با خواســته او موافقت کند و این دروازه بان باتجربه در آســتانه پیوســتن به 

پرسپولیس قرار گیرد. 
این روزنامه در ادامه نوشت: مهدی رابحی رئیس باشگاه بلوزداد با پیشنهاد 
دوم پرســپولیس که قرار اســت امروز رسما ارائه شود موافقت کرده است و به 
این ترتیب باید منتظر این انتقال بود. باشگاه بلوزداد برای جایگزینی گندوز با  

مصطفی زغبه سنگربان سابق ضمک عربستان به توافق رسیده است.

مس رفسنجان به لیگ دسته اول سقوط می کند؟

مســئولان فدراسیون فوتبال به مدیران باشگاه مس رفسنجان اعلام کردند 
دنبال دریافت مجوز حرفه ای باشند.

به گزارش ایسنا، مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال در جلسه امروز ستاد 
استانداردســازی ورزشگاه ها به باشگاه مس رفسنجان اعلام کرد که باید مجوز 

حرفه ای دریافت کند تا به مشکل برخورد نکند.
باشگاه مس رفسنجان دو سال است که مجوز حرفه ای دریافت نکرده و اگر 

امسال هم مجوز نگیرد به لیگ دسته اول سقوط خواهد کرد.

احتمال برگزاری بازی های استقلال در مشهد

جواد نکونام با برگزاری بازی های استقلال در ورزشگاه تختی مخالف بوده و 
احتمال اینکه آبی پوشان دیدارهای خود را در مشهد برگزار کنند، زیاد است.

به گزارش »ورزش سه«، بازسازی استادیوم آزادی باعث شده تا برنامه های 
دو تیم استقلال و پرسپولیس جهت برگزاری دیدارهای خانگی در فصل بیست 
و ســوم با مشکل مواجه شود. سازمان لیگ و فدراسیون رسما اعلام کردند که 

دیدارهای دو تیم باید در ورزشگاه تختی برگزار شود.
در واقع سازمان لیگ اعلام کرد که تنها بازی های مهم دو تیم از جمله دربی 
پایتخت قرار اســت که در ورزشــگاه آزادی برگزار شود و دو تیم باید تا پایان 
فصل، در استادیوم تختی به مصاف رقبا بروند، موضوعی که به مذاق دو تیم و 

هواداران آنها خوش نیامده است.
اکنون خبر رسیده که پس از بررسی استادیوم تختی و نواقص این ورزشگاه 
و کیفیت پایین چمن آن، جواد نکونام با برگزاری بازی های اســتقلال در این 
اســتادیوم مخالفت کــرده و احتمال اینکه آبی ها مشــهد را به عنوان میزبان 

بازی های خود اعلام کنند، وجود دارد.
نماینده باشگاه اســتقلال در گفتگوی حضوری که با امیرحسین روشنک، 
مسئول برگزاری مسابقات سازمان لیگ داشت، به وی اعلام کرد که آبی پوشان 

تمایل دارند تا بازی های خود را به جای تختی، در مشهد برگزار کنند.
جواد نکونام به مدیران باشگاه اعلام کرده که چمن ورزشگاه امام رضا )ع( از 
کیفیت بهتر و بالاتری برخوردار است و او تمایل دارد تا بجای تختی، بازی های 
تیمش را در مشهد برگزار کند و استقلالی ها نیز این موضوع را شفاهی به گوش 

مسئول برگزاری مسابقات سازمان لیگ رساندند.

فوتبال

من و سردار کاملًا هماهنگ هستیم

سعید عزت اللهی به دلیل مصدومیت به بازی با سپاهان 
نمی رسد و غایب بزرگ شباب الاهلی در این دیدار حساس 
خواهد بود. به گزارش ایرنا، شباب الاهلی با کسب ۵۸ امتیاز 
از ۲۶ بازی در فصل ۲۰۲۴-۲۰۲۳ لیگ امارات نایب قهرمان 
شــد و به همین دلیل برای حضــور در مرحله اصلی لیگ 
نخبگان آســیا باید در پلی آف مقابل ســپاهان از ایران قرار 
بگیرد. شــباب الاهلی حالا و بعد از جذب سردار آزمون، از 
دو بازیکن ایرانی در ترکیب خود سود می برد. همین مسأله 
در فاصله ۶ روز تا جدال اصفهان به حساسیت بازی الاهلی 
مقابل ســپاهان اضافه کرده و باعث شــده تا علاقمندان به 
فوتبال در ایران بــرای برگزاری این دیدار لحظه شــماری 
کنند. این دو تیم در لیگ قهرمانان آســیا ) ســال ۲۰۱۴ ( 
دو بار مقابل هم قرار گرفتند که ســهم سپاهان یک تساوی 
و یک شکست بود. شباب الاهلی اما نمی تواند به طور قطع 
از یک بازیکن ایرانی خود در این بازی اســتفاده کند. سعید 
عزت اللهی که از نیم فصل سال قبل راهی لیگ امارات شد، 
۱۲ بــار در ترکیب این تیم قرار گرفــت و در ۸۹۲ دقیقه 
حضور، موفق شد ۲ گل به ثمر برساند. او که اواخر فضل قبل 
دچار مصدومیت شد، به بازی با سپاهان نمی رسد. عزت اللهی 
در گفت و گو با خبرنگار ایرنا و با تأیید این موضوع می گوید: 
»متأسفانه اواخر فصل قبل آسیب دیدم و چند بازی از لیگ 
امارات و همچنین اردوی تیم ملی را از دست دادم. مراحل 
درمان خود را ســپری کرده ام اما متأسفانه نمی توانم شباب 
الاهلی را مقابل سپاهان همراهی کنم. امیدوارم در بازی های 
بعدی بتوانم در ترکیب شباب الاهلی قرار بگیرم. ضمن اینکه 
امید دارم با رسیدن به آمادگی کامل و در صورت صلاحدید 
کادرفنی بتوانم در اردوی شهریورماه تیم ملی شرکت کنم.« 
سعید عزت اللهی و سردار آزمون سابقه بازی کنار یکدیگر را 
در تیم ملی و همچنین روستوف روسیه در کارنامه دارند. در 
فصل ۲۰۱۸-۲۰۱۷ که هدایت روســتوف را قربان بردی اف 
بر عهده داشــت و این تیم در لیگ قهرمانان اروپا به میدان 
می رفت، هم ســعید عزت اللهی در ترکیب حضور داشت و 
هم ســردار آزمون. حالا این ۲ بازیکن و بعد از انتقال مهم 
آزمون به شباب الاهلی می توانند دوباره کنار هم بازی کنند. 
ســعید عزت اللهی در این باره هم صحبت می کند: »حضور 
سردار قطعاً اتفاق خوبی برای تیم ما است. به این دلیل که 
من و سردار ســال ها در تیم ملی و همچنین یک فصل در 
روســتوف کنار هم بازی کردیم و کاملًا هماهنگ هستیم. 
بسیار خوشحالم که ســردار اینجا است و امیدوارم که مثل 
ســال های قبل بتوانیم اتفاقات خوبی را کنار هم رقم بزنیم. 
آرزوی موفقیت برای آزمون دارم و امید این است که فصل 

آینده فصل خوب و موفقیت آمیزی برای ما باشد.«

برگزاری مراسم قرعه کشی لیگ کشتی

قرعه کشی لیگ برتر کشــتی آزاد و فرنگی باشگاه های 
کشور در محل فدراسیون برگزار شــد. به گزارش ایرنا، در 
این مراســم حمید یاری رئیس ســازمان لیگ فدراسیون 
کشتی، مسوولان تیم های لیگ برتری و شماری از قهرمانان 
کشتی کشور حضور داشتند. بنا بر اعلام سازمان لیگ کشتی 
تیم های بانک شهر، صنایع غذایی معینی پور، پانلای میهن، 
دانشــگاه آزاد اسلامی مازندران، شــرکت فرهنگی ورزشی 
ســایپا، ستارگان پاس ساری، مقاومت البرز و نیروی زمینی 
ارتش در کشــتی آزاد و تیم های کشــتی آلینونس میهن، 
رعد پدافند ارتش، باشگاه فرهنگی ورزشی زاگرس جنوبی، 
شــهرداری مسجد ســلیمان، مقاومت البرز و دانشگاه آزاد 

اسلامی قم در کشتی فرنگی حضور دارند.
لیگ برتر کشتی بعد از المپیک پاریس و از نیمه نخست 

شهریور ماه آغاز خواهد شد.
قرعه لیگ کشتی فرنگی:

گروه یک: شهرداری مسجد ســلیمان، مقاومت البرز، 
نفت و گاز زاگرس جنوبی

گروه دوم: رعد پدافند ارتش، دانشگاه آزاد اسلامی قم، 
آلینوس

قرعه لیگ کشتی آزاد:
گروه اول: ستارگان پاس ساری، شرکت فرهنگی ورزشی 

سایپا، دانشگاه آزاد اسلامی مازندران، نیروی زمینی ارتش
گروه دوم: بانک شهر، صنایع غذایی معینی پور، پانلا و 

مقاومت البرز
حمید یاری رئیس ســازمان لیگ فدراســیون کشــتی 
در حاشــیه مراسم قرعه کشــی لیگ برتر کشتی در جمع 
خبرنگاران اطهار کرد: لیگ برتر کشتی با حضور ۸ تیم آزاد و 
۶ تیم فرنگی از شهریور تا آذر ماه برگزار شود. وی در خصوص 
ثبت قرارداد کشتی گیران نیز توضیح داد: قراردادها امسال به 
صورت الکترونیکی انجام و بــرای ثبت آن نیز ورودیه ای را 
برای کشــتی گیران خواهیم داشــت که در آن کد ملی هر 
کشــتی گیر با هر تیمی ثبت کند به صــورت خودکار قفل 
خواهد شــد و کشتی گیران نمی توانند در یک فصل با چند 
تیم قرار داد ببندند و به آرامی نیز جلوی این بی انضباطی را 
خواهیم گرفت و کشتی گیر از لیگ حذف خواهد شد. رئیس 
سازمان لیگ کشتی در خصوص قرارداد سال گذشته گفت: 
سال گذشته کل گردش مالی ما ۱۲۴ میلیارد تومان بود این 
رقم امســال افزایش خواهد داشت. یاری تصریح کرد: سال 
گذشــته بیشترین قرارداد مربوط به حسن یزدانی و کامران 
قاسمپور بود که باتوجه به قرارداد اما کشتی نگرفتند. امسال 
قرارداد میلیاردی را کشتی گیران غیرالمپیکی هم خواهند 
داشت.  وی بیان کرد: در حال حاضر ۸۰ کشتی گیر در لیگ 
برتر قرارداد خود را با تیم ها ثبت کرده اند و طی روزهای آتی 
نیز این تعــداد افزایش می یابد. یاری همچنین در خصوص 
شــرایط حضور کشــتی گیران خارجی افزود: بــا توجه به 
محدودیت تیم ها برای جذب المپین ها، اما شــرایط جذب 
کشتی گیران خارجی امســال بهتر از سال قبل خواهد بود. 
در صورتی که تیم ها نتوانند از ۱۱ ملی پوش المپیکی بهره 
نبرند این امکان وجود دارد که از سه کشتی گیر خارجی در 

ترکیب خود بهره ببرند.

گفتوگو

کشتی
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در ایام حضور آبی ها در اردوی ترکیه، 
مدیران باشگاه استقلال درصدد تقویت 
فهرست این تیم و جذب بازیکن جدید 

هستند.
به گزارش فوتبال ۳۶۰، در شرایطی اردوی 
آماده ســازی استقلالی ها در ترکیه به پا شده 
که همزمان با برگزاری اردوی آماده ســازی، 
تلاش ها برای تقویت فهرست آبی پوشان هم 
در جریان اســت و مدیران باشــگاه استقلال 
در حال رایزنی بــا بازیکنان مدنظر کادرفنی 
هستند. سامان فلاح در کنار رامین رضاییان، 
میلاد زکی پور، محمدحسین اسلامی، علیرضا 
کوشکی و آلمدین زیلیکیچ ۶ خرید استقلال 
در بازار نقل وانتقالات تابســتانه هستند.  در 
شــرایطی که آبی هــا برنامه ای بــرای جذب 
بازیکن جدیــد در خط دفــاع و خط حمله 
ندارند، رایزنی ها برای جذب حداقل ۳ بازیکن 
جدید در پســت هافبک و وینگر ادامه دارد و 
در این مسیر نام چهره های مختلفی به میان 
آمده اســت؛ از مهدی گودرزیِ جوان و علی 

کریمی تا گائل کاکوتا و البته دیدیه اندونگ.
پول به حساب هوادار برود
گودرزی استقلالی می شود!

استقلالی ها بعد از جدایی امید حامدی فر، 
بــه دنبال جــذب هافبکی جــوان و زیر ۲۳ 
سال هســتند و در این مسیر، گزینه مدنظر 
جواد نکونام، مهدی گودرزی اســت. هافبک 
فصل گذشــته هوادار در شــرایطی پای میز 
مذاکره با آبی ها نشســته که کلید انتقال او 
به جمع شــاگردان نکونــام، پرداخت هزینه 
رضایت نامه اش از ســوی آبی ها اســت.  در 
شــرایطی که هنوز انتقال پول انجام نشــده، 
گودرزی همچنان در جمع بنفش پوشان است 
و گفته می شود در صورت ادامه تعلل آبی ها، 
احتمال منتفی شدن انتقال این هافبک جوان 
به تیم اســتقلال و ماندنی شدن او در هوادار 

وجود دارد!
وضعیت انتقال کریمی
پیچیده تر از همیشه

آبی پوشان پایتخت طی روزهای گذشته 

از راه های مختلف در تلاش بودند تا بتوانند 
علی کریمی را به خدمت بگیرند. براســاس 
آخرین خبرها، بعد از کش وقوس های فراوان 
سرانجام باشگاه ترکیه ای رضایت خود را در 
زمینه انتقال علی کریمی به استقلال اعلام 
کرده اما مســئولان کایسری اسپور دو شرط 
مهم دارند؛ اول اینکه کریمی مطالبات خود 
را ببخشد و شرط دیگری آن ها هم پرداخت 
هزینه رضایت نامه از سوی آبی ها است. گفته 
می شود با توجه به وضعیت پیچیده به وجود 
آمــده، همچنان کریمی بلاتکلیف اســت و 
احتمال حضور او در جمع شــاگردان جواد 

نکونام کمتر از احتمال عدم حضور است.
کاکوتا در یک قدمی پیوستن به استقلال

مدیران باشگاه استقلال در مسیر جذب 
وینگر با گائل کاکوتا، وینگر ســابق چلسی 
که در ۶ فصــل اخیر در تیم هــای لنس و 
آمیان، مذاکرات مثبتی با این ستاره باتجربه 
داشته اند. براساس آخرین خبرها، مسئولان 

باشگاه فرانسوی هم نسبت به جدایی کاکوتا 
چراغ ســبز نشان داده اند و اگر اتفاق خاصی 
رخ ندهد، گائل کاکوتا طی ۴۸ ساعت آینده 
بعد از گذراندن تست های پزشکی در ترکیه، 
قراردادش با آبی ها نهایی خواهد کرد و رسماً 
در قامــت خریــد جدید اســتقلال در بازار 

تابستانه معرفی می شود.
اندونگ در نقش آلترناتیو کریمی

علی کریمی تنها گزینه بزرگسال مدنظر 
آبی هــا برای تقویت خط هافبک نیســت و 
گفته می شــود استقلالی ها شــرایط دیدیه 

اندونگ را هم زیرنظر دارند. 
هافبک ســابق ســاندرلند که در فصل 
گذشــته عضو تیم الریاض عربســتان بود و 
حالا در ۳۰ سالگی احتمال کوچ او به فوتبال 
ایران وجود دارد. گفته می شود با وجود انجام 
مذاکرات اولیه، اســتقلالی ها چشــم انتظار 
تعیین تکلیف وضعیت علی کریمی هستند و 
در صورتی که انتقال او نهایی نشود، به سراغ 

جذب اندونگ می روند.
وضعیت پیچیده فهرست خارجی های 

استقلال!
رافائل ســیلوا بــه همراه کویــن یامگا، 
جلال الدین ماشــاریپوف، آلمدین زیلیکیچ، 
منتظر محمد و گوستاوو بلانکو در کنار ودران 
کیوسفسکی بازیکنان خارجی تحت قرارداد 
استقلال هستند. احتمال نهایی شدن قرارداد 
کاکوتا طی ۴۸ ساعت آینده هم وجود دارد تا 
شمار بازیکنان خارجی آبی ها به عدد ۸ برسد 
و در صورت توافق با اندونگ، استقلالی ها ۹ 
بازیکن خارجی خواهند داشــت؛ آن هم در 
حالی که طبق قانون می توانند )۱+۵( بازیکن 
خارجی داشــته باشــند. براســاس آخرین 
خبرها، منتظر محمــد در کنار کوین یامگا 
و البته ودران کیوسفســکی در مسیر خروج 
از فهرست استقلال هستند و مدیران باشگاه 
امیدوارند که این ۳ بازیکن خارجی جدایی 

کم دردسر و کم هزینه ای داشته باشند!

به نظر می رســد که فولادی ها برای 
تکمیل فهرســت خود و پایان کارشان 
در بازار نقل وانتقالات حداقل 3 بازیکن 

جدید جذب خواهند کرد.
به گزارش فوتبال ۳۶۰، شــاگردان یحیی 
گل محمــدی در تیم فولاد خوزســتان خود 
را برای حضــور در بیســت وچهارمین دوره 
لیگ برتر آمــاده می کننــد و فولادی ها که 
برای گذراندن اردوی آماده سازی پیش فصل 
عــازم دبــی امارات شــده اند، روز گذشــته 
در اولیــن بــازی تدارکاتی با یــک گل برابر 
شباب الاهلی شکســت خوردند. در شرایطی 
اردوی آماده ســازی سرخ پوشان اهوازی به پا 
شــده که هنوز فهرست فولاد تکمیل نیست 
و مدیران باشــگاه اهوازی درصدد آن هستند 

تا بازیکنان مدنظــر کادرفنی را جذب کنند.
اوتکیر یوســوپوف، دروازه بان شماره یک تیم 
ملی ازبکســتان در کنار علی نعمتی، محمد 
عباسی، پوریا ســرآبادانی، امین قاسمی نژاد، 
محمدرضا ســلیمانی و محمدجواد محمدی 
۷ خرید تابســتانی فولاد خوزستان محسوب 
می شوند. با این وجود گفته می شود که یحیی 
گل محمدی بــه دنبال تقویت خط هافبک و 
البته فاز تهاجمی تیمش است و در این مسیر، 
فهرست  فولادی ها  باتجربه  باتجربه  سرمربی 
بازیکنان مدنظر خود را به مدیریت باشــگاه 
ارائه کرده و احتمال ثبت ۳ خرید از ســوی 

فولادی ها طی روزهای آینده وجود دارد.
کاپیتان طالب در راه اهواز

باتجربــه  کاپیتــان  ریکانــی،  طالــب 

صنعت نفت آبادان بعد از ســقوط نفتی ها به 
لیگ دســته اول، تصمیم به جدایی از جمع 
زردپوشــان آبادانی گرفت تا بعد از حدود ۷ 
ســال همکاری متوالی، دوران حضورش در 
صنعت نفت به پایان برسد. ریکانی که با ثبت 
۶ گل و ۳ پاس گل جزو موثرترین بازیکنان 
فصل گذشــته لیگ برتر بــود و عملکردی 
درخشــان در ترکیــب زردپوشــان آبادانی 
داشــت، حالا در روزهای گذشــته مشغول 
بررســی پیشــنهادات دریافتی است تا تیم 

جدید خود را انتخاب کند.
یحیی گل محمدی با توجه به سبک بازی 
طالب ریکانی و قدرت رهبــری او در میانه 
زمین، خواهان جذب ایــن هافبک باتجربه 
شده است. ریکانیِ ۳۴ ســاله که سال های 
آخر دوران حضورش در مســتطیل سبز را 
پشــت ســر می گذارد، حدود یک دهه قبل 
تجربــه گذراندن دوران کوتاهــی را در تیم 
فولاد خوزســتان دارد و حالا گفته می شود 
بعد از حدود ۱۱ ســال، بار دیگر او در رادار 
تیم فولاد قرار گرفته و در صورت پیش روی 
مثبت مذاکرات، ریکانــی به زودی به عنوان 
شــاگرد جدید یحیــی گل محمدی معرفی 

خواهد شد!
یحیی ۲ شاگرد سابق را هم می خواهد!

بــازار  در  شــرایطی  در  فولادی هــا 
نقل وانتقالات تابســتانه کار خــود را پیش 
برده اند که جذب بازیکنانی مانند علی نعمتی 

و امین قاســمی نژاد در حالی انجام شده که 
آن هــا تجربه همکاری با یحیی گل محمدی 
را داشته اند و حالا بار دیگر باید زیرنظر این 
سرمربی باتجربه کارشان را پیش ببرند. گفته 
می شود احتمالاً به شمار بازیکنانی که تجربه 
کار با یحیی گل محمــدی را دارند، در تیم 
فولاد افزوده خواهد شــد و سرمربی باتجربه 
فولادی ها براســاس نقاط ضعــف تیمش، 
خواهان جذب سعید صادقی و میلاد سورگی 

شده است.
صادقــیِ باتجربه این روزهــا دور از تیم 
اصلی پرســپولیس است و با وجود گذراندن 
دوره مصدومیــت، هنوز نتوانســته به فرم 
ایده آل بازگــردد و با توجه بــه ترافیک در 
پست وینگر، شــانس کم رنگی برای حضور 
در ترکیب سرخ پوشان پایتخت دارد و همین 
مســئله باعث شــده تا با توجه به دریافت 
پیشــنهاد از تیم فولاد، سعید صادقی برای 
همکاری دوباره با یحیی گل محمدی وسوسه 
شــود و احتمال جدی شــدن مذاکرات طی 

روزهای آینده وجود دارد. 
ضمن آنکه میلاد ســورگی، وینگر جوان 
پرســپولیس هم در لیســت مــازاد خوان 
کارلوس گاریدو قرار گرفته و گفته می شود 
با توجه به عدم او به استانبول و تمایل ویژه 
یحیی گل محمدی بــه همکاری او، احتمالاً 
قرارداد ســورگی با فولاد طی روزهای آتی 

نهایی می شود.

عالمیان  نوشــاد  شکســت  بــا 
برابر هاریموتو ژاپنی و ناکامی او از صعود 
به مرحله یک هشــتم، پرونده تنیس 
روی میز ایران در المپیک ۲۰۲۴ پاریس 

بسته شد.
به گــزارش  مهر، رقابت های تنیس روی 
میز بازی های المپیــک در بخش مردان، با 
برگــزاری دیدارهای جدول یک شــانزدهم 

نهایی پیگیری شد.

نوشــاد عالمیان نماینده ایــران در این 
جدول بود که به مصاف »توموکازو هاریموتو« 
از ژاپن رفت و مقابل او با نتیجه ۴ به ۲ )۱۱ 
بر ۸، ۶ بر ۱۱، ۲ بر ۱۱، ۷ بر ۱۱، ۱۱ بر ۵ و 

۷ بر ۱۱( متحمل شکست شد.
نوشــاد عالمیان که در نخســتین دیدار 
خود»اوموتایو« از نیجریه را ۴ بر ۲ شکست 

داده بود، با کســب این نتیجــه از صعود به 
مرحله یک هشــتم نهایی بازمانــد و از دور 

رقابت ها کنار رفت.
حضور در المپیک پاریس سومین حضور 
در این بازی ها به حســاب می آید. نوشــاد 
عالمیــان در المپیک ۲۰۱۲ لنــدن هم با 
کسب دو پیروزی مقدماتی وارد مرحله یک 

شانزدهم نهایی شــد اما از این مرحله بالاتر 
نرفت. او در پاریس هم نتوانست از این مرحله 

بالاتر برود.
با حذف نوشــاد عالمیان، پرونده تنیس 
روی میز ایران در بازی های المپیک بســته 
شد. نیما عالمیان و ندا شهسواری دو نماینده 
دیگر تنیس روی میز ایران در این رقابت ها 
بودند که در نخســتین دیدار خود متحمل 

شکست شده و از دور رقابت ها کنار رفتند.

یحیی به دنبال تکمیل ترکیب فولاد

نام طالب و دو پرسپولیسی روی میز است

نوشاد عالمیان حذف شد

در رویای )1+2( خرید جدید

بازخوانی آخرین تحرکات نقل  و انتقالاتی استقلال

نقش جهان آماده میزبانی از مسابقات  سقف بودجه در بسکتبال قابل انجام نیست
فوتبال  فدراسیون  رئیس 
جهان  نقش  ورزشگاه  گفت: 
آمادگی بســیار خوبی دارد 
های  دیدار  در  می توانــد  و 

بین المللی میزبانی کند.
به گــزارش  مهر، مهدی تاج 
استانداردسازی  ستاد  جلسه  در 
ورزشــگاه نقش جهان اصفهان 
اظهار داشت: این ورزشگاه یکی 

از بهترین ورزشگاه های کشور است که مرحوم ترکان در احداث آن نقش بسیاری داشت. 
نقش جهان مشکل خاصی ندارد و چمن آنجا هم می تواند بهتر شود.

او دربــاره بحــث در خصوص کیفیت نامرغوب چمن این ورزشــگاه تاکید کرد: چمن 
ورزشگاه به خود باشگاه سپاهان بستگی دارد و خودشان باید آن را ترمیم کنند. ما موظف 
هســتیم طبق اســتانداردهای بین المللی AFC کار را پیش ببریم. بایــد نور و ورودی 
هواداران و نحوه بلیت فروشــی را به بهترین شکل زیر نظر بگیریم و بازی ها را در فضایی 
کاملًا ایمن برگزار کنیم. او افزود: چمن ورزشــگاه نقش جهان آماده بازی با شباب الاهلی 
در لیگ نخبگان آسیا می شود. نقش جهان از هر لحاظ از دیدگاه ما آماده میزبانی سپاهان 
اســت. کافی است شما فقط روی چمن دقت کنید. رئیس فدراسیون فوتبال در خصوص 
ورزشگاه شهید قاسم سلیمانی سیرجان گفت: در کرمان فقط مشکل هتل داریم، اگر گل 
گهر سیرجان هتل پنج ستاره بزند می تواند از بن بست به شاهراه بازی های ملی وارد شود. 
او خاطرنشان کرد: این تیم امکانات خیلی زیادی دارد و می تواند به راحتی از بازی های بین 
المللی، باشگاهی و حتی بازی های ملی میزبانی کند. کرمان در حال حاضر، قطب فوتبال 
کشور است. تاج تصریح کرد: من واقعاً از رسانه ها ممنونم خودمان هم خواستیم باشند تا 
مردم در جریان قرار بگیرند. از مسئولان مس می خواهم برای مجوز حرفه ای اقدام کنند 

چون اگر مجوز دریافت نکنند به لیگ یک سقوط کنند.

اسبق بسکتبال  ملی پوش 
کشــورمان با تاکید براینکه 
از  مشــکلی  بودجه  سقف 
ورزش حل نخواهد کرد گفت: 
در فوتبال دیدیم که این کار 
این  با  نباید  و  نیست  شدنی 

روش حرکت کرد.
به گزارش ایرنا، حامد حدادی 
در مجمع سازمان لیگ بسکتبال 

اظهار داشــت: در فصل گذشته صحبتی از سقف قرارداد و بودجه مطرح بود اما در فوتبال 
دیدیم که این موضوع قابل انجام نیست و نباید روی این روش تاکید داشت.

وی ادامه داد: بازیکن به دنبال پول بادآورده نیست اما حق دارد مطالبات خود را به موقع 
و در زمان مشخص دریافت کند. من در زمانی که در آمریکا و چین بازی می کردم سرمایه 
حقوق خود را می گرفتم و مشکلی نبود اما اینجا هنوز برخی از بازیکنان از ۳ سال مطالبه 

دارند که این درست نیست.
اســطوره بسکتبال کشورمان یادآور شــد: ورزشــکار زندگی دارد و قرار نیست بدون 
پرداختی فقط تمرین کنند. بازیکن و باشگاه باید به یک توافق برسند، در مهرام بازی کردم 
و این تیم را خیلی دوســت دارم اما ۳ روز مانده به پنجره به سه بازیکن اصلی خود شامل 
مشایخی، پذیرفته و جمشیدی چک داد تا عدم پرداختی ۴ ماهه خود را جبران کند، مابقی 
بازیکنان باید چه کار کنند؟ حدادی گفت: متاسفانه مدیریت این تیم ضعیف عمل کرده و 
این در چند باشــگاه دیگر هم وجود دارد و باید حق و حقوق ورزشکار را لحاظ کرد. وقتی 
پرداختی ها به موقع و منظم باشــد هیچ بازیکنی تیم خود را رها نکرده و با تمام وجود در 
خدمت مجموعه خود اســت. وی عنوان کرد: حضور بازیکن خارجی در ایران باعث رشــد 
بسکتبالیست های ایرانی خواهد شد چراکه در تمرینات کمک بسیاری کرده و ارتقای رشد 

بازیکنان ما را هم خواهد داشت.


